
  
Me viser til sak om elevinspektørordninga (RS 10/17)som var oppe i administrasjonsutvalet 08.11.17. 
Saka vart utsett til neste møte, 28.11, med bakgrunn i organisasjonane sitt ønske om å få klarare svar 
på korleis oppgåvene som i dag ligg til elevinspektørane skal løysast dersom pålegget om ordninga 
vert fjerna.  
Me vil her presisera nokre av dei spørsmåla me ønskjer svar på. 
  

 I kva grad er framlegget eit innsparingstiltak?  

 Vil skulane få overført stipulerte kostnader tilsvarande det som i dag går til 
elevinspektørordninga som ein del av rammetilskotet? 

 Korleis vil fylkeskommunen sikra at oppgåvene som i dag ligg til elevinspektørane vert 
ivaretekne? (Skal det  t.d. utarbeidast instruks lokalt? Skal skulane rapportera til 
opplæringsavdelinga?)  

 I saksframlegget er det antyda at oppgåvene kan fordelast både innfor skuleleiinga og på 
lærarar. Vil dette føra til at elevane i større grad enn i dag må forhalda seg til ulike personar, 
alt etter type sak?  

 
 
Med vennleg helsing 
 
Tore G. Johannessen     Atle Kjosås           Tore Andersen    Benedicte S. Meyer 
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